
Czy  pod  kamerami  jest
bezpieczniej?
15 lutego 2019
W styczniu Kraków przeznaczył 3 miliony złotych na pilotażowy
program monitoringu (kamera na każdej latarni) w dzielnicy
Prądnik Czerwony. Pomysłodawca projektu – radny Łukasz Wantuch
– obiecuje, że jego wprowadzenie rozwiąże szereg problemów:
wyeliminuje pospolitą przestępczość, zaginięcia oraz korki na
drogach. Do oceny projektu i rozmowy o tym, jakie problemy
monitoring  może  rozwiązać  (a  jakie  stworzyć)  zaprosiliśmy
eksperta – Pawła Waszkiewicza – doktora habilitowanego nauk
prawnych  specjalizującego  się  w  tematach  prewencji
kryminalnej, monitoringu wizyjnego oraz biometrii z Katedry
Kryminalistyki Instytutu Prawa Karnego na Wydziale Prawa i
Administracji Uniwersytetu Warszawskiego.
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